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ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐJE 

INTERPELLÁCIÓ 
(SzMSz 53.§) 

„53.§ (1)" A képviselő jogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az 
alpolgármesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 
interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 

Tóth Venxrika OOkoonányzati képvis:iő ~ k . 

Az interpelláció tárgya: Hol a pénz? Hová tűnt a kormányzati szándék? 

Az interpellált neve: Hajdu László polgármester 

A Képviselő-testület ülésének időpontja: 2016. december 13. 

Az interpelláló aláírása: 

Az interpelláció benyújtásának időpontja: 2016. IJ .(X 

Átvevő 

Az interpelláció tartalma 
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Szeptember 16-án bizottsági bejáráson vettem részt az ÉPK 13-as épületének felújításával 
kapcsolatban. Minden egyes ott jártamkor elborz.aszt e terület katasztrofális állapota, az a 
rengeteg elvégzendő munka ami a kerületre váró feladatokat jelenti. Az a gondolat 
foglalkoztatott, hogy ezt érezheti az erdő mélyén viskóban élő hajléktalan, amikor összkomfortos 
gyönyörűen berendezett otthonról álmodik. Akkor, amikor se pénz se posztó és kilátástalan a 
jövő! 

A 13-as épület felújításával kapcsolatban is az jutott eszembe, hogy ez az egy darab épület a 
majdnem két tucatból, homokszem a sivatagban. 

László Tamás ÉPK-s projektálmával összevetve a jelenlegi állapotot sokan gondolhatjuk, hogy 
unokáink sem fogják lá1ni, ha ilyen ütemben haladunk. Fórumokon keresztül párbeszédben 
v~ayunk a lakossággal, akik a legutóbbin is azt kifogásolták, hogy csak az álmokról beszélünk, 
de a 13-as épületen. és az uszoda terveztetésén túl semmi nem történik. 



A HVG egy szeptemberi cikke szerint azonban idézem, „a 2 évvel ezelőtti kínai-magyar 
kormányközi megállapodás megrekedt, a nagy nekiveselkedés ellenére Budapesten mindeddig 
egyetlen kínai kórházat sem sikerült tető alá hozni. Pedig köztudott, hogy a kínaiak rendkívül 
céltudatosak, innovációs képességük irigylésre méltó, és rengeteg pénzük van az egészségügy 
fejlesztésére." 

Azonban kerületünkben hiába érdeklődtek az Asia Center kereskedelmi központ befektetői a 
kórházi invesztíció lehetőségéről, a politikai támogatás hiánya kedvüket szegte, aminek 
érdekében László Tamás orsz.ággyűlési képviselő, igen nagy vehemenciával mindent el is 
követett, mármint hogy ne a jelenlegi kerületi vezetésnek legyen ez sikertörténet. Pedig a 
befektetők 30 milliárdból 5 éven belül minden elképzelésünket megvalósították volna De ez a 
lehetőség, sejthető mi okból, de nem tetszett a jelenlegi Fidesz vezetésnek. 

Kérdésem tehát: 

Hol az a pénz, amit a Fidesz kormány beígért az ÉPK projekt megvalósítására? 

Látja-e nyomait polgármester úr annak, hogy László Tamás nagyívű tervei érdekében a 
politikai csatározások helyett hoz-e befektetőket, szerez-e uniós forrásokat mint 
országgyűlési képviselő, és van-e esély, hogy bármi is megvalósulhat ebben a ciklusban? 

Ha nem találunk befektetőt a teljes projektre, és csak apránként lesz belőle valami, lát-e 
lehetőséget arra, hogy esetleg ideiglenesen átmeneti szállást tudjunk kialakítani 
valamelyik épületben az égetően sürgős kerületi lakhatási problémák enyhítése 
érdekében? 

Véleménye szerint az uszoda terveztetésén túl, mikorra várható, hogy uszodája legyen a 
kerületnek, ha még csak most kezdik összegyűjteni a TAO pénzeket? 

Csak reményemet tudom kifejezni, hogy kerületünk polihisztor országgyűlési képviselője nem 
fog elfelejtkezni arról hogy mit is ígért a kerület választópolgárainak a megálmodott 
egészségligete kapcsán! És ha már csak csigalassúsággal vagyunk képesek haladni, legalább 
abban nyújthatna segítséget, hogy a lerobbant épületek sokaságából legalább egyben tudjunk 
á1meneti szállást biztosítani a sok krízishelyzetben lévő, lakhatási problémával küzdő kerületi 
fiatalnak és családjaiknak. 

Budapest, 2016. ~!o_{)~ 
Toth Veronika 

önkormányzati képviselő 


